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Vragen van statenleden Rinus van ‘t Westeinde en Jeffrey Oudeman (CDA) ingevolge 
artikel 44 reglement van orde  
 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2023 nummer 336. 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Sluiting 
buurtsupers: 
 
(ingekomen: 26 januari 2023) 

 
Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. In hoeverre ziet GS de sluiting van 

buurtsupers ook als een probleem? 
1. De sluiting van buurtsupers in kleine kernen 

is een autonome ontwikkeling, die al sinds 
lange tijd is ingezet. Overheden hebben hier 
niet of nauwelijks invloed op. Als gevolg van 
onder meer de gestegen energieprijzen wordt 
deze ontwikkeling nu nog eens verstrekt. 
 

2. Wil GS in gesprek gaan met gemeenten in 
hoeverre gezamenlijk opgetrokken kan 
worden in het aanpakken van dit probleem? 

2. We gaan met gemeenten in gesprek om te 
bezien welke mogelijkheden er binnen onze 
programma’s zijn die in kunnen spelen op de 
gevolgen van deze ontwikkeling. 

3. Als energiekosten de spreekwoordelijke 
druppel zijn, is het mogelijk daar een 
overbrugging voor te organiseren? Of zijn er 
vanuit het Zeeuws Energieakkoord 
mogelijkheden om specifiek hulp te bieden? 

3. Het kabinet heeft de regeling 
Tegemoetkoming Energiekosten (TEK) al in 
oktober 2022 aangekondigd. De TEK biedt 
een tijdelijke tegemoetkoming voor mkb-
ondernemingen waarvan de energiekosten 
een relatief groot deel uitmaken van de totale 
omzet. Omdat de regeling onder het Tijdelijk 
crisiskader van de Europese Commissie valt, 
moet de regeling ook aan de Europese 
Commissie voorgelegd worden. De 
verwachting is dat eind Q1 2023 de regeling 
wordt opengesteld. 
 
Concreet voor de energiecrisis zijn er in 
Zeeland meerdere sporen met hulplijnen voor 
ondernemers beschikbaar. Specifiek voor 
ondernemers die in acute nood zijn wordt 
verwezen naar het SOS- 
programma van Dockwize 
(https://www.dockwize.nl/programmas/sos-
dockwize ). Voor middellange termijn kan het 
expertplatform worden geraadpleegd. 
(https://www.zeeuwsenergieakkoord.nl/energi
ebesparing-bedrijven ) Voor de langere 
termijn (toekomstbestendigheid) zijn we 
bezig met de verkenning en opzet van een 
energiefonds. 
 
Samen met partijen zoals Impuls Zeeland, 
Regionale Energiestrategie / Zeeuws 
Energieakkoord (RES/ZEA) bezien we 
daarnaast de mogelijkheden om een 
ondernemersloket op te richten (één 
aanspreekpunt) voor advies en begeleiding 
in de energietransitie. 



Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 

4. Is het mogelijk een congres over thema 
“leefbaarheid van het Zeeuwse platteland” te 
organiseren, waarbij het mogelijk bundelen 
van voorzieningen aan de orde kan komen? 
En waar ideeën om te kunnen anticiperen 
verzameld worden? 

4. We gaan met betrokken partijen als de VZG 
en de Zeeuws Vereniging voor Kleine Kernen 
(ZVKK) in gesprek over de mogelijkheden 
voor het organiseren van een dergelijke 
leefbaarheidsbijeenkomst.  

5. In hoeverre is het mogelijk ook na te denken 
over andersoortige voorzieningen die voor 
invulling van de leefbaarheid kunnen 
zorgen? 
 

5. Dit zou een van de onderwerpen kunnen zijn 
voor de voorgestelde leefbaarheids- 
bijeenkomst, waarbij ook gekeken kan 
worden naar alternatieve voorzieningen die 
elders in Nederland (of daarbuiten) zijn 
ontwikkeld.  
 

6. In hoeverre is het mogelijk om een Europees 
programma als LEADER hiervoor in te 
zetten? 

6. LEADER biedt mogelijkheden projecten en 
ideeën die bijdragen aan de leefbaarheid van 
het platteland te ondersteunen.  
 

 

 

  

Namens fractie: CDA 

statenleden Rinus van ’t Westeinde 

en Jeffrey Oudeman 

MIDDELBURG, 7 maart 2023 

Gedeputeerde Staten 

   Drs. J.M.M. Polman 

Drs. L.M.L.M. Prevaes 
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